


موضوع تعبير عن الكويت بالانجليزي
The State of Kuwait is one of the countries of the Arabian Peninsula, which directly overlooks the waters of the Arabian Gulf from the east, and is bordered on the south by the Kingdom of Saudi Arabia, and on the north and west by the Arab State of Iraq, which has an area of ​​about (17,818 square kilometers). It is inhabited by about four and a half million people, who embrace the religion of Islam and speak the Arabic language, and the State of Kuwait is a country with a democratic constitutional monarchy, and the rule in it is hereditary to the sons of Sheikh Mubarak Al-Sabah, one of the rulers of the State of Kuwait from the Al-Sabah family. Kuwait was previously called “Al-Qurain”, which is a diminutive of the word “qarn” and “Kut”, which means a house built in the form of a fortress or fortress surrounded by water. The State of Kuwait belongs to several islands located in the waters of the Arabian Gulf, but they are uninhabited, the largest of which are Bubiyan Island, and Failaka, which was inhabited by Kuwaitis before the Iraqi invasion of Kuwait, Awah Island, which is considered the best island for fishing due to the presence of many grouper fish, and Warba Island, which is characterized by the presence of many types of birds and marine creatures.
ترجمة موضوع تعبير عن الكويت بالانجليزي
إنّ دولة الكويت هي واحدة من دول شبه الجزيرة العربية والتي تطلّ بشكل مباشر على مياه الخليج العربي من جهة الشرق، ويحدّها من جهة الجنوب المملكة العربية السعودية، ومن جهة الشمال والغرب تحدّها دولة العراق العربية، والتي بلغت مساحتها حوالي (17 ألفًا و818 كيلو متر مربع)، ويقطنها قرابة أربعة ملايين ونصف نسمة من السكان، ممن يعتنقون دين الإسلام ويتحدّثون اللغة العربية، كما أنّ دولة الكويت هي دولة ذات نظام ملكي دستوري ديمقراطي، والحكم فيها بالوراثة لأبناء الشيخ مبارك الصباح أحد الحاكمين لدولة الكويت من آل الصباح، وقد كانت تعرف دولة الكويت سابقًا باسم "القرين" وهما تصغير من كلمة "قرن" و "كوت" حيثُ تعني البيت المبني على شكل قلعة أو حصن حوله الماء، ويتبع لدولة الكويت عدة جزر تقع في مياه الخليج العربي إلّا أنّها غير مأهولة بالسكان، أكبرها جزيرة بوبيان، وجزيرة فيلكا التي سكنها الكويتيون قبل الغزو العراقي للكويت، وجزيرة عوهة التي تعتبر أفضل الجزر للصيد لتواجد الكثير من أسماك الهامور، وجزيرة وربة التي تتميز بوجود الكثير من أنواع الطيور والكائنات البحرية.
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موضوع عن الكويت بالانجليزي للصف الخامس

The Arab State of Kuwait is considered the third smallest country in area among the Arab Gulf states, which is bordered on the east by the Arabian Gulf, on the north and west by Iraq, and on the south by the Kingdom of Saudi Arabia. Al-Sabah because the system of government in it is a constitutional monarchy, and despite the small size of Kuwait, it is at the forefront of countries that possess oil reserves, and has a very high economic power, making it one of the richest countries in the world. The Kuwaiti dinar is considered the official currency of Kuwait since 1960 AD, and its owner The highest exchange rate in the world as one dinar equals about 3.5 US dollars.
ترجمة موضوع عن الكويت بالانجليزي للصف الخامس
تعتبر دولة الكويت العربية ثالث أصغر دولة مساحة بين دول الخليج العربي، والتي يحدها من جهة الشرق الخليج العربي، ومن الشمال والغرب العراق، ومن الجنوب المملكة العربية السعودية، ويقطن فوق أراضي الدولة أبناء دولة الكويت المعتنقون لدين الإسلام، ويتحدّثون باللغة العربية، ويحكم الدولة أبناء آل الصباح لكون أنّ نظام الحكم فيها ملكي دستوري، وعلى الرغم من مساحة الكويت الصغيرة إلّا أنّها في مقدمة الدول التي تمتلك احتياطات النفط، وذات قوة اقتصادية عالية جدًا مما يجعلها من أغنى دول العالم، ويعتبر الدينار الكويتي العملة الرسمية للكويت منذ عام 1960 ميلادي، وصاحب أعلى سعر صرف في العالم حيث أنّ الدينار الواحد يساوي حوالي 3.5 دولار أمريكي.









موضوع عن الكويت قديما وحديثا بالانجليزي
The State of Kuwait is one of the most prominent countries of the Arabian Peninsula in the Arabian Gulf, as a result of its strategic location overlooking the waters of the Arabian Gulf. "Pearl diving", which was considered the pillar of the Kuwaiti economy, in addition to the maritime trade between the Arabian Peninsula and India, and then the State of Kuwait became a commercial center and a major port for the countries of the Arabian Peninsula and Mesopotamia.
Later, the State of Kuwait became a modern, developed state that has known prosperity since it discovered oil in its lands in 1934 AD. The state provides many advantages and material symbols to the people of the state.
ترجمة موضوع عن الكويت قديما وحديثا بالانجليزي
إنّ دولة الكويت هي واحدة من أبرز دول شبه الجزيرة العربية في الخليج العربي، وذلك نتيجة موقعها الاستراتيجي المطل على مياه الخليج العربي، وقد تأسست مدينة الكويت عام 1613 ميلادي، وتولّى الحكم فيها آل الصباح وأصبحوا يتوارثون الحكم مع الأبناء، وقد كانت مهنة معظم سكان الكويت "الغوص على اللؤلؤ" والتي اعتبرت ركيزة الاقتصاد الكويتي، بالإضافة إلى التجارة البحرية بين شبه الجزيرة العربية والهند، وأصبحت حينها دولة الكويت مركزًا تجاريًا وميناءًا أساسيًا لبلاد شبه الجزيرة العربية والرافدين.
لتصبح دولة الكويت فيما بعد دولة حديثة متطورة عرفت الازدهار منذ أن اكتشفت النفط في أراضيها عام 1934 ميلادي، وأصبحت تجمع بين الأبراج وناطحات السحاب والمباني السكنية الضخمة، والعديد من المساجد الحديثة والأثرية أبرزها مسجد الدولة الكبير، وغيرها الكثير من الحدائق الكبيرة والمنتزهات والأسواق، كما تحرص الدولة على تقديم الكثير من المزايا والرمزيات المادية لأبناء الدولة.






تعبير عن الكويت للابتدائي بالانجليزي
Kuwait is located in the northwestern part of the Arabian Gulf, bordered by Saudi Arabia to the south, Iraq to the north and west, and the Gulf waters to the east. The State of Kuwait includes six governorates divided administratively into Jahra Governorate, which is the largest in area, Al Farwaniyah Governorate, the most densely populated, Al Ahmadi, Mubarak Al Kabeer and Hawalli Governorate And the Capital Governorate, which includes the capital city of Kuwait, where the seat of government, the government and the National Assembly are located, as the system of government in it is a hereditary monarchy of the sons of the Al-Sabah family, which has been held by Sheikh Nawaf Al-Ahmad Al-Jaber Al-Sabah since the year 2020 AD. It is worth noting that the State of Kuwait occupies a strategic position It made it an important trading center and a major port for the Arabian Peninsula.
ترجمة تعبير عن الكويت للابتدائي بالانجليزي
تقع الكويت في الجزء الشمالي الغربي من الخليج العربي، ويحدها السعودية من الجنوب، والعراق من الشمال والغرب، ومياه الخليج من الشرق، وتضم دولة الكويت ست محافظات مقسمة إداريًا إلى محافظة الجهراء وهي أكبرهم مساحة، ومحافظة الفروانية أكثرهم كثافة سكانية، والأحمدي ومبارك الكبير ومحافظة حولي، ومحافظة العاصمة وفيها مدينة الكويت العاصمة، والتي يقع فيها مقر الحكم والحكومة ومجلس الأمة، حيث أنّ نظام الحكم فيها ملكي وراثي لأبناء آل الصباح، والتي يتولّى مقاليدها الشيخ نواف الأحمد الجابر الصباح منذ عام 2020 ميلادي، ومن الجدير بالذكر أن دولة الكويت تحتل موقع استراتيجي جعلها مركز تجاري مهم وميناء رئيسيي بالنسبة لمنطقة شبه الجزيرة العربية.



